



ASX ANNOUNCEMENT

TTG announces agreement with IPP

Sydney 7 Jun 2013 (ASX : TUP)

TTG Mobile Coupon Services Limited (“TTG”) today announced that it has signed an agreement with Shenzhen Intelligence Preferential Pay Co., Ltd (“IPP”). IPP provides technical clearing services to Shenzhen Financial Electronic Settlement Centre (“Shenzhen Settlement”) to support its RMB clearing service. It cooperates with Shenzhen UnionPay Financial Network in “preferential clearing services” to commercial banks in China.

In the cooperation with IPP, TTG will provide the following services:

1. financial electronic authentication
2. merchants resources expansion and management
3. data mining and consumption behavior analysis for the data provided by IPP

TTG is entitled to fees of 20% of IPP’s income derived from preferential clearing services.

Currently, IPP’s preferential clearing service is available in provinces and cities including Shenzhen, Guangzhou, Hainan and Liaoning.

In addition, IPP provides technical clearing service to Shenzhen Kuaifutong Financial Network Technology Services Company Limited (“KFT”), a subsidiary of Shenzhen Settlement, which is engaged in utility payment collections and debit card business in Shenzhen. TTG and IPP will help KFT to expand its utility payment collections nationwide. TTG has signed another framework agreement with KFT in this area.

“The agreement with IPP is another important step in the development of TTG, and will open up another avenue of income for TTG.” TTG’s Chairman Mr Xiong said today.

About TTG

ULPOS provides a platform for consumers, merchants, product providers, financial intermediaries and social networking groups to connect directly with each other. TTG has an exclusive contract with UnionPay Financial Network, the owner of the platform, and whose parent company China UnionPay Co Ltd is the owner of the major cross bank settlement network in China.

TTG has developed a technology called Electronic Financial Authentication (digital verification). This technology provides the connecting link to ensure that all transactions on the ULPOS platform can be settled on a T+1 basis.

TTG provides Electronic Financial Authentication (digital verification) for all online and offline activities and transactions that are processed through the ULPOS Platform.

-ends-

For further information visit www.ttg.hk or contact Mr Tony Groth, Joint Company Secretary, TTG Mobile Coupon Services Limited +61292479555



澳大利亞交易所公告

TTG 與智惠付簽署合同

悉尼 2013 年 6 月 7 日 (交易代码: TUP)

TTG Mobile Coupon Services Limited (“TTG 公司”)今天宣布与深圳市智惠付电子信息技术有限公司(“智惠付”)签订合作協議。智惠付為深圳市金融電子結算中心的人民幣交易清結算提供專業的技術服務，並與深圳市銀聯金融網絡有限公司合作，為銀行提供特色清算服務，TTG 公司將會為智惠付的特色清算提供以下服務：

1. 金融電子憑証
2. 商戶資源拓展及管理
3. 基於智惠付提供的清算服務交易信息數據，TTG 公司將會提供雲服務，並對數據進行深度挖掘及客戶消費行為分析。

為了提供以上服務，TTG 將會獲得 IPP 特色清算服務收入的 20%。

現在，特色清算服務已在包括深圳、廣州、海南、遼寧等多個省市落地。

另外，智惠付也為深圳市快富通金融網絡科技服務有限公司(“快付通”，深圳結算中心的另一家子公司)，提供清結算的專業技術服務。快付通在深圳開展了代收付業務及預付費卡業務。TTG 將會與智惠付共同為快付通的代收付業務進行全國性拓展，TTG 也與快付通就這業務簽了戰略合作框架協議

今天 TTG 公司的主席熊总说: 与智惠付的合作, 是 TTG 发展的重要一步, 使 TTG 在未來有更多的收入來源。

关于 TTG

ULPOS 为消费者、商户、金额机构及社交网络等，提供一个互相交往的平台。TTG 与银联商务签订了一个独家合作协议，银联商务为 ULPOS 的拥有者，其母公司中国银联是中国各大银行结算网络的拥有者。

TTG 公司研发了电子金融凭证，此技术能确保所有在 ULPOS 平台交易的结算能在 T+1 完成。

TTG 公司为 ULPOS 平台所有在线线下的交易提供电子金融凭证。

其它数据: 请浏览 www.ttg.hk 或与公司的澳大利亚秘书 [Tony Groth](#) 先生联系，电话: +6192479555

